
Informacja  Przewodniczącego  Rady o działaniach  między sesjami. 

 

 

W dniu 22 stycznia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu                       

i Turystyki. 

Tematem posiedzenia była  analiza  projektów uchwał oraz plan pracy na 2025 r.  

W posiedzeniu uczestniczyli  Burmistrz Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza                       

oraz Sekretarz. 

 

W dniu 22 stycznia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz plan pracy na 2025 r.  

W posiedzeniu uczestniczyli  Burmistrz Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza                    

oraz Sekretarz. 

 

W dniu 23 stycznia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, 

Gospodarki Żywnościowej  i Ochrony Środowiska. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz plan pracy na 2025 r.  

W posiedzeniu uczestniczyli  Burmistrz Miasta oraz Pierwszy Zastępca Burmistrza. 

 

W dniu 27 stycznia 2025 r.  posiedzenie odbyła  Komisja Rewizyjna.  

Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta              

oraz kontrola działań w zakresie funkcjonowania w Gminie Kluczbork obrony cywilnej oraz 

funkcjonowania systemu na wypadek zaistnienia sytuacji kryzysowych (np. powódź, epidemia, 

poważna awaria przemysłowa). 

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta,  Drugi Zastępca Burmistrza oraz Naczelnik 

Wydziału Spraw Obywatelskich i Obronnych. 

 

W dniu 28 stycznia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Gospodarki Miejskiej. 

Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. 

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik. 

 

W dniu 03 stycznia 2025 r. oraz 20 stycznia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Skarg. 

Tematem posiedzenia była analiza skargi na Dyrekcję Szkoły Muzycznej I Stopnia im. 

Ignacego Paderewskiego w Kluczborku oraz analiza petycji złożonych przez mieszkańców 

gminy Kluczbork. 

W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Sekretarz oraz Radca Prawny. 


